

From: IR Department- Raya Holding for Financial Investments

To: Listed Companies Sector- Disclosure Department

Company: Egyptian Stock Exchange

Subject: Raya Trade & Distribution Appointed Authorized Distributor for AUKEY MEA in Egypt

Date: 28/12/2025

Number of Pages: 1

من: قطاع علاقات المستثمرين – شركة راية القابضة للاستثمارات المالية

إلى: قطاع الشركات المقيدة إدارة الإفصاح

الشركة: البورصة المصرية

الموضوع: راية للتجارة والتوزيع تصبح الموزع المعتمد لمنتجات AUKEY MEA في مصر

التاريخ: ٢٠٢٥/١٢/٢٨

العدد الكلي للصفحات بما فيها ورقة الغلاف: ١

تحية طيبة وبعد،

Cairo, Egypt – 28 December 2025 – Kindly be informed that Raya Trade and Distribution, a fully owned portfolio company of Raya Holding for Financial Investments, announced the signing of a strategic partnership agreement with AUKEY MEA, under which Raya Trade & Distribution will become the authorized distributor of AUKEY products in the Egyptian market.

The partnership aims to expand AUKEY's market presence in Egypt by leveraging Raya Trade & Distribution's established market expertise and extensive presence across retail and e-commerce channels. The collaboration will commence with a soft kick-off phase, followed by a full market launch during the first quarter of 2026, which is expected to support wider market coverage and increased sales volumes.

This partnership comes in line with Raya's strategy to expand its portfolio of international brands in high-growth consumer electronics and mobile accessories segments, driven by increasing smartphone penetration and rising demand for value-added consumer technology products, while further strengthening its competitive position across both traditional and digital sales channels.

القاهرة، مصر – ٢٨ ديسمبر ٢٠٢٥ – نحيط سيادتكم علماً بأن شركة راية للتجارة والتوزيع التابعة والمملوكة بالكامل لشركة راية القابضة للاستثمارات المالية، أعلنت عن توقيع اتفاقية شراكة استراتيجية مع شركة AUKEY MEA، حيث ستصبح راية للتجارة والتوزيع موزعاً معتمداً لمنتجات العلامة العالمية AUKEY داخل السوق المصري.

وتهدف هذه الشراكة إلى تعزيز تواجد علامة AUKEY في السوق المصري، من خلال الاستفادة من الخبرات السوقية الراسخة لشركة راية للتجارة والتوزيع، وحضورها القوي عبر قنوات البيع بالتجزئة والتحلية الإلكترونية. ومن المقرر أن تبدأ الشراكة بمحلة انطلاقة مبدئية (Soft Kick-Off)، على أن يعقبها الإطلاق الكامل خلال الربع الأول من عام ٢٠٢٦، بما يدعم التوسع في التغطية السوقية وزيادة حجم المبيعات.

وتأتي هذه الشراكة في إطار استراتيجية راية للتجارة والتوزيع الهادفة إلى توسيع محفظة العلامات التجارية العالمية التي تمثلها في السوق المصري، مع التركيز على قطاعات الإلكترونيات الاستهلاكية وملحقات الهواتف المحمولة ذات معدلات النمو المرتفعة، مدفوعة بزيادة انتشار الهواتف الذكية وتنامي الطلب على المنتجات الداعمة لتجربة المستخدم اليومية، بما يساهم في تعزيز القدرة التنافسية لقنوات البيع التقليدية والرقمية.

Thank You

و تفضلوا بقبول الاحترام والتقدير،

Raneem Medhat Meligy
Investor Relations and
Investments Manager
Raya Holding for Financial Investments

Raneem Meligy

رنيم مدحت مليجي
مدير
علاقات المستثمرين والاستثمار
راية القابضة للاستثمارات المالية ش.م.م.

